
 
 

1 
 

  

                                                                                            

                         

                                       ÅRSMØTE 2025 

      MOSS SKIKLUBB 

  
                Tirsdag 25. mars 2025 

                           Skihytta 

              

 

 



 
 

2 
 

 

 

 

Til alle medlemmer av Moss Skiklubb 

 

                                                                                               Moss, 20.februar 2025 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE 

 

Det innkalles til årsmøte i Moss Skiklubb tirsdag 25. mars kl. 18.30 på Skihytta. 

Dagsorden i henhold til gjeldende lover. Saker som ønskes behandlet må være 

styret i hende senest 2 uker før årsmøtet. Alle dokumenter legges ut på våre 

hjemmesider i forkant av møtet. 

 

Velkommen 

Styret 
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Saksliste årsmøte Moss Skiklubb tirsdag 25.mars kl. 18.30  

 l. Åpning ved styrets leder  

2. Godkjenne de stemmeberettigede 

3. Velge dirigent/møteleder 

4. Velge protokollfører  

5. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

6. Godkjenne forretningsorden (se vedlegg) 

7. Godkjenne innkallingen 

8. Godkjenne sakslisten  

9. Bragdski junior og senior 

10. Behandle Moss Skiklubbs årsmeldinger og gruppeårsmeldinger  

     a. Styrets rapport (kun denne årsmeldingen leses høyt) 

     b. Juniorgruppa  

     c. Skianlegg (kunstsnøgruppa, løypekjørerkomiteen, nærløypekomiteen) 

     d. Fjernløypekomiteen 

     e. Økonomikomiteen  

     f. Hyttestyret  

     g. Skiklubbens venner 

11. Behandle Moss Skiklubbs regnskap  

      -  Økonomirapport i ord 

      -  Kontrollutvalgets beretning 

12. Behandle forslag og saker 

13. Fastsette medlemskontingent for 2026 

14. Vedta budsjett for 2025 

15. Behandle lover og regler (se vedlegg) 

16. Behandle idrettslagets organiseringsplan (se vedlegg) 

17. Valg 

18. Avslutning  
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10. Behandle Moss Skiklubbs årsmeldinger og gruppeårsmeldinger 

 

a. Styrets årsberetning 2024 

Styret har etter årsmøte i mars 2024 bestått av:  

Leder: Erik Holme 

Nestleder/leder skianlegg: Bjørn Wiggo Norum 

Kasserer: Harald Fløgstad  

Sekretær: Lill-Beathe Busch-Norum  

Leder junior: Per Kristian Fylling 

Sportslig leder: Stein Olsvik  

Styremedlem hyttestyret: Kyrre Fledsberg  

Web- og kommunikasjonsansvarlig: Maria Severinsen 

Vararepresentanter: Dagrun Fledsberg og Marie Waagan 

Det er avholdt 7 styremøter i løpet av året, hvorav 4 styremøter etter årsmøte i mars 2024. I 

tillegg har det vært avholdt et eget arbeidsmøte for utarbeidelse av handlingsplaner. 

Et nytt begivenhetsrikt år for Moss Skiklubb er tilbakelagt. Det legges ned mye frivillig arbeid 

på mange områder. I en rapport til Moss kommune, hvor omfanget av frivillig arbeid i den 

enkelte forening var etterspurt, beregnet vi timeantallet i 2024 til 5350 timer, noe som utgjør 

litt over 3 årsverk. Veldig mye av dette arbeidet kommer mange flere enn våre egne 

medlemmer til gode, noe vi også har bestemt gjennom våre lover/statutter. Som en svært 

hyggelig påskjønnelse for dette arbeidet ble vi nylig tildelt Hedersprisen for klubb/lag 2024, 

hvor et av kriteriene nettopp var det å tilrettelegge for andre utenom klubbens egne 

medlemmer. 

Med prosjektene og planene som foreslås for disse, samt strategien som ble vedtatt på 

forrige årsmøte er Moss Skiklubb avhengig av at man hele tiden har personer som vil bidra 

med frivillig innsats, men også gjennom verv og lederroller. Vi kan planlegge og ønske oss 

mye, men er avhengige av at flere også vil påta seg lederroller. Moss Skiklubb er heldige som 

har så mange personer som år etter år bidrar i ulike verv og dette skaper kontinuitet, men 

det er også svært viktig å få med nye personer som kan bidra med sin kompetanse og også 

kunne se på klubben med nye øyne. Historien kan vi lære av og ta hensyn til, men det er 

arbeidet som gjøres nå og fremover som er avgjørende for klubbens fremtid. 
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Styret oppfordrer derfor alle medlemmer til å vurdere hvor man selv kan ha kompetanse og 

lyst til å bidra eller om man kjenner noen som kan være fremtidige ressurser. Skal vi gå for 

fremtidige prosjekter med omfattende oppgradering av Skihytta og videreutvikling av 

skianlegg på Noreødegården er vi avhengig av at mange har lyst til å være med å bidra.  

Her følger en liste over de mest omfattende sakene i 2024: 

- Utarbeidelse av handlingsplaner i henhold til vedtatt strategiplan 

- Prosjekt Skihytta: Mulighetsstudie, oppdragsbeskrivelse rehabilitering, innhenting og 

gjennomgang av prisestimater fra to utvalgte entreprenører 

- Prosjekt Noreødegården: Videreutvikling og oppgradering av kunstsnøanlegg på 

Noreødegården 

- Skianlegg 

- Press på Mossemarkas grenser som natur- og friluftsområde 

- Lysanlegg 

- Junioraktivitet og rekruttering 

- Løyper og stier i Mossemarka 

- Skiklubbens venner 

- Arrangementer 

- Økonomi 

Handlingsplaner:  

Er utarbeidet for junioravdelingen, Skihytta, kunstsnø- og rulleskianlegg (herunder også 

snøproduksjon og løypekjøring) og økonomi/finansiering. Planene skal bidra til oversikt og 

kontinuitet i alt arbeidet og innsatsen som legges ned av medlemmer i klubben. 

Prosjekt Skihytta: 

Med engasjert arkitektbistand fra Øyvind Løken ved Arkitekturverket ble det utarbeidet en 

mulighetsskisse for Skihytta med adkomst og uteområde. Med bakgrunn i disse skissene ble 

det laget en oppdragsbeskrivelse for en mulig rehabilitering av Skihytta. Det ble valgt ut to 

lokale entreprenører, Byggteknikk og Mesterbygg Moss, og begge takket ja til å lage et 

tilbud/prisestimat ut ifra oppdragsbeskrivelsen og befaring/er på Skihytta.  

Det har vært gjennomført møte på Skihytta med representanter fra administrasjonen i Moss 

Kommune for å få innspill på planlagt oppgradering. Her så man også på planene med 

omlegging av adkomstvei, vann- og avløp og mulighetene for å ha toalettfasiliteter 

tilgjengelig utenom åpningstidene på Skihytta. 

Det er gjennomført befaring med VA-konsulent, og vi har også fått et pristilbud på et lokalt 

VA- anlegg inklusive gravearbeid. 
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Prosjekt Noreødegården:  

Det er i samarbeid med Techno Alpin gjennomført beregninger for nåværende kapasitet på 

anlegget og man har også sett på ulike produksjonsmetoder. Gruppen har laget et forslag til 

mulige ulike faser for oppgradering. Her ligger det å få inn strøm i anlegget som prioritet 1. 

Får man inn antall nødvendige faste strømpunkter, så vil dette gi en besparelse av behovet 

for personell, og man slipper det tunge og ressurskrevende arbeidet med flytting av aggregat 

og bruk av fossilt brennstoff. Med strømpunkter i anlegget vil det også være mye enklere å 

starte og stoppe produksjonen, og dermed ha muligheten til å produsere i kortere 

kuldeperioder samt etterprodusere der det trengs. 

Generelt Skianlegg: 

Etter skade på bæringen og teltduk på telt til løypemaskin ble dette erstattet med et større 

og en mer solid teltvariant. Det ble i forbindelse med bytte også utarbeidet et større 

fundament til teltet på samme sted som tidligere plassering.  

OK Moss skal i gang med bygging av en større garasje hvor vi har mulighet for leie av areal til 

utstyr ved behov. Vi er også meget takknemlig for at vi har kunnet benytte toalettfasiliteter 

og deres klubblokale ved behov. 

Press på Mossemarka grenser som natur- og friluftsområde 

Flere av grunneierne vi forholder oss til, og har avtaler med, har i 2024 kommet opp med 

forslag til næringsutvikling som vil berøre Mossemarka i form av solcelle anlegg og 

næringstomter. Vi har blitt invitert i møter hvor planene og omfanget har blitt presentert. 

Næringstomtene er planlagt for næringsbygg og kontorer, og er tenkt lagt langs med E6 fra 

høyde med Åvangen og inn til der bomstasjonen lå tidligere. Arealet det er snakk om utgjør 

ca. 5 % av Mossemarka. Solcelle planene har opsjon på et område som strekker seg fra 

Noretjernet i vest og østover helt inn mot lysløype fra Vanembukken (som går opp forbi 

Jegerhytta). På grunn av hellende terreng starter det et stykke inn i skogen fra fylkesvei 120 i 

syd og strekker seg nordover, hvor det stedvis også krysser den sydligste lysløypetraseen og 

fortsetter et stykke inn i området mellom de to lysløypetraseene som fører opp til Skihytta. 

Vi har fra før av området Våler kommune har satt av til næringsområde i nordøst og med 

disse planene er vi meget bekymret for at Mossemarka reduseres bit for bit. Initiativtagere 

og grunneiere argumenterer selvsagt for behovet for en slik utvikling. Vi har deltatt i møter 

med berørte parter og interesseorganisasjoner og svart ut bestillinger fra disse, hatt møter 

med representanter fra styringspartiene i Moss Kommune og sendt inn bekymringsbrev til 

administrasjonen. Det er nå også opprettet en egen interessegruppe med nevnte parter og 

interesseorganisasjoner hvor vi er representert med to personer fra Moss Skiklubb. 

Dette er en svært viktig sak for Moss Skiklubb ref. våre lover hvor det å holde Mossemarka i 

hevd som friluftsområde og turterreng står som paragraf 1, men også med bakgrunn i våre 

planer om å «satse» enda mer på våre fasiliteter i Mossemarka. 
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Utviklingen følges nøye av styret og våre to representanter. 

Lysanlegg: 

Da det ennå ikke har blitt enighet mellom to grunneiere og Moss Kommune om en 

nødvendig avtale for å kunne utføre arbeidet med oppgradering til nytt lysløypeanlegg og 

senere vedlikeholdsarbeid, så har det vært mørkt i lysløypene siden høsten 2024. 

Kunstsnøanlegget er ikke berørt av dette. 

Vi har fått flere henvendelser om hvorfor det ikke er lys i løypene, og det har også gjort det 

vanskelig for oss å drive barmarkstrening rundt Skihytta og ellers i lysløypene som har blitt 

benyttet tidligere. Det har blitt gjort flere forsøk på å få fortgang i saken, både i dialog med 

aktuelle grunneiere og Moss Kommune. Kommunen har forsikret oss om at midlene er satt 

av, men de er selvsagt avhengig av avtalene for å sette i gang. De aktuelle grunneierne har 

ønsket en egen dialog med Moss Kommune, noe de også har fått og har, så vi håper på en 

snarlig løsning og dermed et nytt lysløypeanlegg i Mossemarka i nærmeste fremtid 

Junioraktivitet og rekruttering: 

Aktivitetsdag i Nesparken, skileik, ski- og rulleskirenn, skisamling og egne sammenkomster 

gjennomføres av en engasjert junioravdeling og foreldre. Dette er aktiviteter hvor vi kan vise 

oss frem og rekruttere nye skiløpere.  

Det er også meget hyggelig å høre at vi er blant de best representerte klubbene på kretsrenn 

og at flere av våre utøvere også deltar utenfor kretsen. 

En egen promoteringsvideo er laget for sosiale medier og har hatt svært mange visninger 

der.  

Løyper og stier i Mossemarka 

Det er et stort løype- og stisystem i Mossemarka som krever vedvarende vedlikehold. Med 

bakgrunn i stadig snøfattige vintre er det utarbeidet en plan for prioritering av arbeidet som 

skal gjøres. Det er delt inn i sommer og vinterløyper, hovedtraseer for løypemaskin, 

fordeling av kjøring i samarbeid med Ødemørkskomiteen og merket av områder som må 

utbedres. For å forene ressurser og samkjøre arbeidet er det planlagt å slå sammen fjern- og 

nærløype komiteene. 

Det er med stor glede vi ser at så mange benytter seg av det vi tilrettelegger for, både 

sommer og vinter. 

Skiklubbens venner 

Ble som kjent innlemmet som en egen «avdeling» i Moss Skiklubb etter forrige årsmøte. Har 

med sitt arbeid med bevertning på Skihytta, dugnad på og utenfor hytta og bidrag med 

ressurser til ulike arrangementer gjort en stor innsats for klubben. Med å holde Skihytta 

åpent både lørdager og søndager bidrar de til økte inntekter til klubben og ikke minst til å få 
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folk ut i marka med «høyde 101» som turmål. Skiklubbens venner vil være en svært viktig 

ressurs for skiklubbens fremtidige satsning på Skihytta som turmål, møtested og klubbhus. 

Arrangementer: 

Det har vært gjennomført flere ulike arrangementer i 2024: 

- Barnas mini VM 

- Telenor karusellrenn 

- Kretsrenn 

- Rulleskirenn 

- Gjørmeløpet (200 deltakere!) 

En stor takk til alle som er med på å organisere og gjennomføre disse arrangementene. 

Økonomi 

Årsresultatet for 2024 ender med et underskudd på 7.877, - kr mot et budsjettert 

underskudd på 135.000, -.  

Vi har i 2024 registrert oss i mva.-registeret i henhold til regler gjeldende for idrettslag. 

Vi er avhengig av støtte fra det offentlige, tilskudd vi får som idrettslag og fra næringslivet. 

Særlig den sist nevnte har vært tyngre å opprettholde de siste årene, men vi har tro på at 

synliggjøring av arbeidet vi gjør, og trolig også planene for Skihytta og skianlegget, kan bidra 

til en positiv utvikling på dette området. 

 

Henviser til årsrapporter for de ulike komiteene for utfyllende beskrivelser av alt som legges 

ned av arbeid i Moss Skiklubb. 

Styret i Moss Skiklubb takker for den store innsatsen og frivillig arbeid som er lagt ned og 

gjennomført av medlemmer i 2024! 

På vegne av Moss Skiklubb vil vi få takke for bidrag og støtte fra næringsliv og Moss 

Kommune, og til alle dere som har deltatt og representert klubben i 2024! 

Styret Moss Skiklubb  
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Årsberetninger fra grupper og komiteer: 

 
b. Årsrapport juniorgruppen 2024 

For året 2024 har styret i juniorgruppen bestått av Rebecka Dalbye, Line Torseth, Roar 

Braathen, Bjørn Martin Haug, Stein Olsvik, Hilde Skaatan, Aurora Braathen 

(juniorrepresentant) og Per Kristian Fylling. 

Treningsaktivitet 

Ungdomsgruppen har trent fast 2-3 ganger pr uke hvor gruppen er blitt differensiert og delt i 

to, basert på nivå og alder. Trenere for denne gruppen har vært Stein Olsvik 

(hovedtrener/sportslig leder), Henning Dalbye, Roar Braathen, Sander Fløgstad, Oda 

Falkenbo og Aurora Braathen. Oppmøtesnittet i ungdomsgruppen har i 2024 vært på ca 20 

stk pr. trening. 

Skileik har gjennomført 1 fast trening på onsdager. Skileik har, også i år, representert godt i 

arrangert «telenorkarusell. Hovedtrener har vært Aurora Braathen. Oppmøtesnittet i denne 

gruppen hadde en markant økning etter sommeren i fjor. Gruppen har i år hatt noe nedgang 

i antall, men stabiliteten på oppmøte må sies å være bedre. Gruppen består av flere barn 

som møter fast. Aktivitetene baserer seg på allsidig aktivitet med fokus på grunnleggende 

bevegelser for barn, som kan overføres til langrenn. Fokuset på lek og mestring er stort. 

Treningene har vært fast på onsdager, samme sted som juniorgruppene. Dette er viktig for 

en opplevelse av fellesskap. 

Renndeltakelse 

Telenor karusellen x 4 ble arrangert i januar og februar i kunstsnøanlegget. Henholdsvis i 

skicross (fristil), fristil og 2x klassisk. Alle deltagere fikk premie uansett alder. 

Karusellrennene er en god arena for de som ønsker å prøve seg på ski, uten å møte på en 

organisert trening i forkant. Her får de både forsøkt seg med startnummer på brystet samt 

opplevelsen av det fine anlegget. Denne karusellen inneholder et rekruteringsaspekt, dog 

med et uforløst potensial. 

Av 20 lokale rulleskirenn/skirenn/løp annonsert på Spond er det 24 stk som har deltatt aktivt 

på disse. Noen deltok på alle mens andre kun har deltatt et par ganger. Flere utøvere har 

søkt utenfor kretsen og deltatt på mange renn. Her kan utøverne skilte med flere gode 

prestasjoner.  

Generelt har det gjennom året vært mange fine prestasjoner og plasseringer for egne løpere. 

Juniorgruppa merker seg fortsatt en stigende interesse for deltagelse i skirenn, noe som er 

svært er gledelig.  
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MSK har i større grad dette året reist som klubb på renn. Flere møter opp og setter av dagen 

til felles forberedelser og heiing på hverandre. Vi er synlige som klubb ved at vi har deltatt 

med et betydelig antall samt at vårt telt har vært slått opp på arenaen. 

Arrangementer 

I år som i fjor har MSK gjennomført flere renn. Herunder på rulleski og ski. Telenorkarusellen 

ble som nevnt gjennomført 4 ganger i ulike stilarter. Oppslutningen på disse rennene trakk, 

også i år, deltakere utover medlemsregistrerte utøvere. Enkelte av disse har blitt med videre. 

Rulleskirenn er også blitt arrangert, dog med lavere deltakelse. I all hovedsak er det 

deltakere fra de etablerte treningsgruppene. 

Terminfestede renn har hatt noe deltakelse fra løpere fra Østfold/Akershus. 

Samlinger 

21. September gjennomførte vi en todagers barmarksamling på Skihytta. Dette ble en 

suksess hvor barn og ungdom trente/lekte i forbindelse med fysisk aktivitet på tvers av alder. 

Mange foresatte både bidro og deltok denne helgen. De som ønsket overnattet på skihytta. 

Siste helgen i november dro 19 barn/unge med solid oppslutning av foreldre til Brennabu. 

Dette ble en flott samling på snø med god trening og gevinster sosialt. 

Det er gjennomført promoteringssamlinger lokalt, i den hensikt å dokumentere alt fra 

barmark, rulleski og treninger på snø i flotte løyper. Planen er at dette settes sammen til en 

promoteringsvideo. 

Rekruttering 

MSK stilte med stand i Nesparken 2, september. Vi promoterte klubben med utlån av rulleski 

og veiledning. Interessen var stor og køen lang. Vi benyttet muligheten til å invitere 

interesserte til åpen trening i rulleskianlegget helgen etter. Dette genererte ca 10 stk som 

møtte til åpen trening. Dette er en fin måte å profilere klubben på. Av disse 10 har ca 4-5 

fortsatt som utøvere. 

Etter sommeren har det vært veldig bra oppmøte generelt. Skileik har en stabil gjeng som 

møter opp hver uke.  

Fra sommeren har vi hatt et økt fokus hva gjelder rekruttering. I fjor ble det investert i et 

samarbeid med «Unum Media» som har tatt «proffe» bilder og video av egne utøvere i den 

hensikt å promotere klubben gjennom sosiale medier. Dette har vi sett effekt av blant annet 

gjennom SOME. Vi ønsker å fremme langrenn som helårsidrett samt å sette fokus på MSK 

som en inkluderende og utviklende klubb gjennom fysisk aktivitet med rom for alle. 
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Diverse 

Det har i tradisjon tro blitt avholdt kveldsmat på skihytta en gang i måneden gjennom 

høst/vintermånedene for juniorgruppa og skileik. Et viktig og populært tilbud. I tillegg ble det 

avholdt juleavslutning med julegrøt og flotte premier. 

I forbindelse med gjennomførte arrangementer på NØG har kiosken vært åpen. Her 

danderes det en provisorisk kiosk i gapahuken/teltet med ulike former for bakverk og drikke. 

Dette skaper en flott sosial arena i forkant og etterkant av eksempelvis renn. Line Torseth og 

Frøydis Berg har også i år ledet dette og kveldsmaten på skihytta med stor dedikasjon. 

Juniorgruppa 

 

c. ÅRSBERETNING KUNSTSNØGRUPPA 2024 

Kunstsnøgruppa har bestått av: 

Bjørn Wiggo Norum 

Alf-Georg Joranger 

Bjørn Martin Haug 

Bjørn Skaare 

Dag Frode Berg Pedersen 

Hans Ludvigsen 

Harald Fløgstad 

Henning Hafenbrädl 

Hilde Skaatan 

Håkon Kruse Ludvigsen 

Inge Hammersmark 

Kristen Moen 

Ole Kristian Narmo 

Per Otto Gargul 

Petter Holm 

Pål Martin Alexandersen 
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Rune Jarl 

Rune Torseth 

Steinar Monge 

Stig Aimar Gundersen 

Terje Pettersen 

Tor Inge Lønmo 

Trond Enholm 

Thomas Friberg 

Tor Inge Lønmo 

Mandat til Kunstsnøgruppa 

Produsere kunstsnø og vedlikeholde teknisk utstyr, innenfor foreslått budsjett. Dette 

innbefatter: organisere mannskaper, prioritere snølegging, beslutte oppstart og stans. 

Prioritering kunstsnølegging 

Produksjonsplan som ble utarbeidet i 2023 fungerte veldig godt også for året 2024. Det ble 

gjort noen endringer vedr. rekkefølge av hvor vi startet med å legge snø denne sesongen. Vi 

valgte å ta skileiken til slutt denne sesongen. Det er fordi denne delen av anlegget krever 

minst bemanning og trenger mest tid. 

Premisser for å starte kunstsnø produksjon 

Det er kunstsnøgruppa som har mandat til å beslutte oppstart av snøproduksjon. 

Før oppstart må det vurderes følgende: 

- Værmelding 
- Mannskap 
- Kost/nytte 
- Budsjett 

 
Snøproduksjon perioden januar 2024 til desember 2024 

Januar – desember 2024 

Ingen produksjon i denne perioden, da all snøen blei produsert i januar 2025 

Januar 2025 

Snøproduksjonen startet 02.01.2025 og avsluttet 13.01.2025, dvs. 11 døgn. Av disse var det 

3 dager som vi ikke fikk produsert grunnet mildvær. Denne sesongen fikk vi lagt snø i den lille 
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runden på 600m samt østre del av løype og da nesten helt opp til Wankel krysset. Nytt for 

denne sesongen var at vi koblet løypa inn i skileiken og fikk dermed ca. 200m ekstra sløyfe. 

Følgende utstyr ble benyttet i produksjonen: 

• Viftekanoner 2 stk 

• Innleid Dieselaggregat (strøm til viftekanonen) 2 stk 

• Hjullaster fra Cramo 

• Dieseltank, 1000 liter. 

• Bilhenger (For transport av dieseltank) 
 

Erfaringer fra årets produksjon: 

Tekniske utfordringer 

• Aggregat med driftsproblemer. 

• Ventil på vannet som i stykker. 
 

Organisatoriske utfordringer 

• Lagt for mye snø på enkelte steder (kan ha sammenheng med tekniske utfordringer) 

• Mange vakter på få personer, spesielt dagvakter.   

• Det må være en person som tar jobben med å organisere vaktmannskapene og drive 
med rekrutering av produsenter. Nestleder tok denne oppgaven denne gang.  

 

Løypekjøring 

• Snøen fikk ligge i ro før den ble lagt ut. Bedre resultat av utlagt snø. 
Baser 

Bjørn Wiggo Norum, Alf-Georg Joranger, Steinar Monge, Harald Fløgstad, Ole Kristian Narmo 

og Per Otto Gargul 

Annet 

• Det jobbes med en masterplan for utbedring av snøproduksjonsanlegget, hvor 
målsetningen er å redusere produksjonstiden, som også innebærer færre 
produksjonsvakter. 

• Nytt lagertelt som fungerer som garasje for løypemaskin samt lager for diverse utstyr 
fungerte meget bra. 

• I nærløyper og kunstsnøanlegg/rulleskianlegg ble det kjørt med kantslått. 
Mvh 

Leder av Kunstsnøgruppa 2024 

Bjørn Wiggo Norum 
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Årsrapport løypekjøring 2024 

Gruppen har bestått av:   

Frode Johannessen 

Lars Vemund Sollerud  

Bjørn Wiggo Norum (Leder) 

Per Otto Gargul (Ny 2025) 

Steinar Monge (Ny 2025) 

Gjennom sommer og høst har det vært utført service og nødvendige utbedringer på maskin 

etter punkter som Owren har bemerket på service. 

Vi har også deltatt på møter(høst) med gruppen som produserer snø. 

Gruppen har kjørt ut snø og preppet når det har vært mulig etter produksjon, samt når 

været tilsier i marka for øvrig. 

Opplysninger om når det har blitt kjørt kan ses på iMarka appen. 

 

Erfaringer/løsninger: 

Lite snø i visse deler av anlegget. Dette skyldes mildvær. 

Snø må ligge enda lenger før det kjøres ut. Fikk gode erfaringer med dette denne sesongen. 

Værforhold spiller inn 

Maskinpark må ses på (bedre fresmuligheter for å knuse is). Dette vil medføre mindre 

kjøring og bedre resultat. 

Driftstimer på løypemaskin ca.110 timer 

 

Leder for løypekjøring 2024 

Bjørn Wiggo Norum 
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d. Årsrapport fjernløypekomiteen for dugnadsåret 2024 

Komiteen har bestått av: Finn B. Kraft, Roger Magnem, Jostein Hegreberg, Tom Kildahl, Sverre 

Kirkhus, Rune Larsson, Trond Enholm, Frank Ivar Hansen, Odd-Ragnar Pettersen og Per Vallner (leder) 

I år har vi hovedsakelig fokusert på å rydde hoved-skiløypene i Mossemarka. Vi har også ryddet noen 

sentrale traseer som brukes som barmarkstier, og fjernet flere trefall over løypene. Stamløypa helt 

fram til Vesterby (Hobøl kommune) har blitt ryddet. 

Det har vært 12 dugnadsturer fra oktober til desember, med totalt 106 dugnadstimer. Vi har hatt et 

godt samarbeid med grunneiere. 

Skiløypene er oppdatert i Skiforeningens kart og kartapplikasjon, Imarka. 

Jeg vil takke medlemmene i fjernløypekomiteen for en fantastisk innsats og mange hyggelige timer i 

marka. 

Moss 26. februar 2025 

Per Vallner 

e. Rapport fra økonomikomitéen 2024.  

Komiteen har hatt fokus på å videreføre sponsoravtalene fra tidligere år. Den synkende 

trenden vi har sett de siste årene har fortsatt noe dette året. Totalt kom vi 25.000 kr bak 

budsjett på denne inntektsposten. Det har vist seg vanskelig å trekke til seg helt nye aktører 

som har liten, eller ingen, tilknytning til Moss Skiklubb fra før. Det har vært sendt mange 

søknader til forskjellige aktører gjennom året og under er en oversikt over de fleste av disse 

 

Økonomikomitéen har i 2024 bestått av:  

Ole Kristian Narmo, Anders Krogstad og Harald Fløgstad 
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f. Årsberetning hyttestyret 2024 

Hyttestyret har bestått av: 

Knut Stabell 

Odd Johannessen (representant fra Skiklubbens Venner 

Øystein Olsen  

Kyrre Fledsberg (leder) 

 

Kafedrift 

Kafeen er blitt driftet av Skiklubbens venner. Hytta har vært åpen lørdag og søndag denne 

sesongen. Besøket har enkelte helger vært veldig godt, særlig søndager. 

Beboere på hytta 

Kyrre Fledsberg og Kristine Sandsleth bor på Skihytta.  

Vedlikehold og utbedringer 

Det har i år ikke vært utført større vedlikeholdsarbeid på hytta. Kun helt nødvendige 

reparasjoner og utbedringer utføres i påvente av endelig plan for oppgradering av Skihytta.  

Grillhytta 

Grillhytta har vært veldig godt besøkt gjennom hele året. 

Dugnad 

Skihyttas venner bidro i vår med dugnad som bestod i storvask inne og rydding ute. 

 

For Hyttestyret 

Kyrre Fledsberg 

 
g. Årsmelding Skiklubbens venner 2024 

 
Styret har bestått av: 
Leder   Dagrun S Fledsberg 
Kasserer  Elisabeth Grøndahl 
Sekretær  Berit Elvsås 
Styremedlem  Odd Johannessen (vår representant i hyttestyret) 
Styremedlem  Per Tveit (ansvar for turer/ utflukter) 
Vara   Jørgen Bryhn 
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Skiklubbens venner har lagt et godt år bak seg. Vi har dekket formålet vårt, vært en god 
støtte for Skiklubben og lagt til rette for sosiale aktiviteter.  
Per i dag har vår gruppe ca. 55 medlemmer. 
 
Skiklubbens Venner er nå en av MSKs undergrupper, ikke en frittstående forening som 
tidligere. Gjennom året har vi arbeidet med tilpasninger til ny organisasjonsform. Dette 
gjelder spesielt medlemsregistrering og økonomi. I den anledning har det vært avholdt 
møter med leder og økonomiansvarlig i MSK. 
Samtidig er det viktig at Skiklubbens Venner utvikler seg i henhold til sine intensjoner og 
tidligere praksis.  
 
Det har vært holdt sju styremøter i 24 i tillegg til annen løpende kommunikasjon.   
 
Årsmøte ble holdt 19.03.24 med 37 medlemmer til stede.  
Hovedoppgaven vår må vel sies å være kafédriften. På våren hadde vi 14 åpne helger, det 
samme på høsten, både lørdager og søndager. 
Flest finner veien til Skihytta når det er skiføre. I de to helgene med skimuligheter, var det 
storinnrykk. På fine høstdager er det også godt besøk. Siste del av vårsesongen er det glatt 
på stiene og færre gjester. Men vi gleder oss over begeistrede turgåere og flinke 
kafevertskap.  
 
På Skihytta har vi sjauet ved, ryddet og vasket ute og inne.  
 
Vi har hjulpet til ved flere arrangementer både i Skiklubbens og DNTs regi. I tillegg stilte vi 
mannsterke under gjennomføringen av Gjørmeløpet i november. 
 
Turer har vært lagt til Hølen, vandring med guide og besøk på Bok-kafeen 
Engelsviken, om kystkultur og hermetikkhistorie, lunsj på fiskerestauranten.  
 
Julebordet ble avviklet etter alle tradisjoner med god servering.  
 
 
 
 
Moss 27.02.2025 
 
 
Dagrun S Fledsberg 
 leder 
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11. Behandle Moss Skiklubbs regnskap 

 



 
 

19 
 

 

 

 



 
 

20 
 

Økonomirapport i ord 2024 

I 2024 var det budsjettert med et driftsunderskudd på 135.000 kr. Driftsresultatet viser et 

underskudd på 28.441 kr. Justert for finansposter (renteinntekter) endte årsresultatet med et 

underskudd på 7.877 kr.  

Skal man peke på en enkeltfaktor som har bidratt til at resultatet ble bedre enn budsjettert er det 

fordi vi ikke fikk produsert snø i kalenderåret 2024. 

Andre endringer det er verd å kommentere: 

Juniorgruppa- har hatt utgifter på omtrent samme beløp som budsjettert, men det er kommet mer 

inntekter i form av søknader om inkluderingsmidler både fra skikrets og Moss idrettsråd. Til sammen 

er resultatet omkring 30.000 kr bedre enn budsjett. 

Skihytta- har et resultat som er omkring 60.000 kr bedre enn budsjettert. Det skyldes i hovedsak at 

strømkostnadene har vært 30.000 kr lavere, samt at det er forbrukt noe mindre midler på 

utbedringer og vedlikehold.  

Løyper og Kunstsnøanlegg - Samlet kommer disse to avdelingen ut med et mindre forbruk på 20.000 

kr. Det har vært mindre utgifter til strøm og leie av maskiner som følge av at det ikke har vært 

kunstsnøproduksjon. Det har vært noe merforbruk på vedlikehold av utstyr og løyper og i tillegg 

måtte vi gå til innkjøp av nytt telt til løypemaskin etter at det gamle ble skadet. Her kom det også på 

noen ekstra kostnader i forbindelse med fundamentering. Inntektene fra Sponsorpoolen var omkring 

25.000 kr lavere enn budsjett. 

Kafe – omsetningen i Kafeen har økt til neste 200.000 kr og overskuddet ble nesten 120.000 kr, noe 

som er ca 40.000 mer enn vi hadde budsjettert med. 

Forprosjekt Skihytta – Vi søkte om, og fikk tildelt, 50.000 kr i midler til Fra klubbhus til aktivitetshus 
fra Viken Idrettskrets. Dette beløpet er brukt til arkitektbistand i forprosjektet. 

Merverdiavgift – Med bakgrunn i økt inntekt fra Kafedrift, og at sponsorbidrag i all hovedsak er mva. 

-pliktig, så er vi fra 2024 registrert i mva. registeret. 

Medlemmer- klubben hadde 352 medlemmer ved utgangen av 2024. 

Regnskapet er som tidligere år ført av Jeløy Regnskap AS ved Cathrine Solbakken. Samarbeidet 

fungerer meget godt. 
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Balanserapport 31.12.2024 
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Noter til regnskap 2024 
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12. Behandle forslag og saker  

Forslag fra styret i Moss Skiklubb 

Sak 1. 

Prosjekt Skihytta har vært gjennom: 

- Forprosjekt/mulighetsstudie i 2023 

- Mulighetsstudie med arkitektbistand 2024 

- Oppdragsbeskrivelse av ønsket rehabilitering 2024 

- Befaring og mottatt tilbud fra VA-konsulent 2024 

- Gjennomgang/befaring med to entreprenører 2024 

- Prisestimat mottatt 2025 

Prosjektet vil bli presentert før avstemming. 

Sak til avstemming: Styret ber årsmøte om mandat til å se på en finansieringsplan for 

rehabiliteringsplanen inklusive omlegging vei og uteområde. 

 

 

 

 

Sak 2. 

Prosjekt Noreødegården har gjennomført følgende: 

- Gjennomgang av nåværende anlegg bestående av lanser og snøkanoner, samt bruk 

av strømaggregater og hjelpemaskiner til produksjon 

- Befaring og gjennomgang med Techno Alpin som erfaren forhandler og 

prosjekterende leverandør 

- Utarbeidelse av masterplan som inkluderer oppgradering anlegg, stadion og garasje- 

og lagerbygg 

- Gruppen har sett på løsninger som er «gode nok», og hva som kan 

beholdes/videreføres av eksisterende anlegg og samlet dette til et akseptabelt 

omfang og kostnadsnivå. 

Prosjektet vil bli presentert før avstemming. 

Sak til avstemming: Styret ber årsmøte om mandat til å se på en finansieringsplan for 

utbedring og oppgradering av kunstsnøanlegget på Noreødegården. 
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13. Fastsette kontingenter og forfallsdato, gjeldende fra 2026. 

 

Følgende satser er foreslått:    

Medlem junior 700,- kr  
   

Medlem senior 700,- kr  
   

Skiklubbens Venner 500,- kr  
   

Støttemedlem 500,- kr  
   

Treningsavgift 900,- kr  
   

Faktura for aktuell sesong faktureres ut i januar, med forfallsdato 31.januar i samme år. 

Kontingenten og forfallsdato vedtas av årsmøte. 

 

 

 

 

14.  Vedta budsjett for 2025 

Moss Skiklubb - Forslag budsjett 2025 Budsjett 2024 Resultat 2024 Budsjett 2025 

3000 Salgsinntekter 0 0 0 

3015 Salg i kafé på Skihytta 140 000 196 931 175 000 

3016 VIPPS 0 0 0 

3020 Sponsor/støtte 125 000 0 145 000 

3320 Arrangement Moss Skiklubb 20 000 45 452 33 000 

3330 Egenadel treningssamlinger 17 000 36 435 40 000 

3350 Treningsavgift 20 000 23 250 25 000 

3400 Offentlig tilskudd/refusjon 400 000 421 729 350 000 

3401 Strømstøtte 0 6 882 0 

3410 Momskompensasjon 150 000 162 517 100 000 

3605 Leieinntekt 54 000 40 500 50 000 

3920 Årskontingenter 154 000 148 314 154 000 

3960 Bingo/Grasrot 120 000 122 026 120 000 

3444 Årlig bidrag til sponsorpoolen kunstsnøanlegg 150 000 125 692 125 000 

Sum inntekter 1 350 000 1 329 728 1 329 000 
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4000 Kjøp av utstyr 160 000 125 613 65 000 

4010 Startkontingenter 25 000 10 070 15 000 

4020 Startkontingent NM/Hovedrenn 15 000 19 390 12 000 

4150 Utgift. ved egne arrangement (utstyr/premier) 25 000 76 184 48 000 

4230 Rekvisita/utstyr juniorgruppa 60 000 48 421 50 000 

4320 Innkjøp varer for vider. middels sats 0 0 0 

4330 Utgifter treningssamlinger 55 000 65 070 70 000 

5100 Trenerhonorar 90 000 86 700 90 000 

5101 Eksterne trenere 10 000 12 000 15 000 

5990 Annen personellkostnad 0 2 606 0 

6320 Renovasjon, vann, avløp m.m. 14 000 3 474 10 000 

6340 Strøm 175 000 97 286 137 500 

6360 Renhold av lokaler 0 0 0 

6400 Leie av utstyr 60 000 9 544 80 000 

6410 Grunnleie 35 000 25 278 35 000 

6420 Leie av datasystemer 60 000 9 394 12 000 

6540 Inventar 0 11 427 0 

6550 Andre driftskostnader(utbedringer, service) 30 000 115 897 45 000 

6570 Kafédrift 65 000 81 791 80 000 

6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger 14 000 156 22 000 

6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 10 000 34 850 13 000 

6630 Reparasjon og vedlikehold løyper 45 000 37 326 10 000 

6700 Revisjons- og regnskapshonorar 85 000 59 400 65 000 

6790 Annen fremmed tjeneste (Arkitekt) 0 50 000 0 

6811 IT-/datakostnad 4 500 38 351 39 500 

6830 Omk. v/utsending av kontingent 4 000 5 484 7 500 

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. 15 000 873 8 000 

6870 Møter og lignende(mat/aktiviteter) 41 000 7 071 29 000 

6900 Telefon/bredbånd 15 000 20 269 16 000 

6910 Alarm 14 000 9 854 12 000 

6940 Porto 0 0 0 

7000 Drivstoff 67 000 53 960 67 000 

7020 Vedlikehold løypemaskiner/scooter/ATV 80 000 91 088 105 000 

7100 Bilgodtgjørelse oppgavepliktig 5 000 0 0 

7230 Annonser 2 000 23 365 14 000 

7320 Reklamekostnad 0 0 0 

7420 Gaver, fradragsberettigede 0 3 554 500 

7450 Kretskontingent 5 000 3 983 5 000 

7500 Forsikringspremier 108 500 98 041 102 000 

7770 Bank- og kortgebyrer 19 000 10 037 10 000 

7790 Annen kostnad 72 000 10 359 37 000 

Sum 
utgifter  1 485 000 1 358 166 1 327 000 

Budsjettert resultat -135 000 -28 438 2 000 
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15.Behandle idrettslagets lover og regler 

Ingen endring fra i fjor (se vedlegg) 

 

16. Behandle idrettslagets organiseringsplan. 

Følgende endringer er forslått: 

1. Styremedlem løyper går ut. Leder av løypekomite hentes inn til styremøte/r ved 

behov 

2. Fjernløype komite og Nærløype komite slås sammen. Begrunnelse: Forene 

ressursene rundt en leder som har oversikten over hele vårt løype - og sti nett i 

Mossemarka. 
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Organisasjonskart 2025 
 

 
17. Valg 

Valgkomiteen leser opp de som er på valg og aktuelle kandidater. 

18. Avslutning 

Årsmøte

Styret

Leder          

Nestleder

Sekretær   

Kasserer  

Sportslig leder

Leder juniorgruppen

Leder hyttestyret

Web- og 
kommunikasjons-

ansvarlig

Varamedlem 1 og 2

Økonomikomiteen

Skianlegg

Kunstsnøgruppen

Løypekjørerkomiteen

Løypekomiteen

Junior gruppen

Skiklubbens venner

Hyttekomiteen

Kontrollkomiteen

Valgkomiteen


